
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2017–2018 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2018Z14581 

Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over de afname van het aantal duikteams bij de brandweer (ingezonden 
9 augustus 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Aantal duikteams brandweer in 15 jaar gehalveerd»?1 

Vraag 2
Is het waar dat vanwege de afname van het aantal duikteams de brandweer 
minder goed in staat is op het water levens te redden? Zo ja, waar blijkt dit 
uit? Zo nee, hoe kunnen met minder duikteams toch dan toch dezelfde 
inspanningen worden geleverd voor het redden van levens? 

Vraag 3
Zijn u voorvallen bekend waarbij de brandweer vanwege het feit dat er geen 
duikteam was of vanwege een langere aanrijtijd niet op tijd kon zijn, 
slachtoffers zijn gevallen? Zo ja, hoe vaak komt dit voor? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Wat zijn de oorzaken van het feit dat het aantal duikteams is afgenomen? In 
hoeverre heeft dit te maken met de regionalisering van de brandweer? 

Vraag 5
Waar is het tekort aan duikteams het grootst? 

Vraag 6
Acht u het wenselijk dat iedere veiligheidsregio over een duikteam kan 
beschikken? Zo ja, gaat u dit verplicht stellen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 7
Wat gaat u doen om er voor te zorgen dat de brandweer beter in staat wordt 
gesteld levens op het water te redden?

1 https://www.nrc.nl/nieuws/2018/08/08/duikteams-in-15-jaar-gehalveerd-a1612569
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